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Vragen Commissie Strategische Opgaven Antwoorden 
Vragen PvdA fractie over Brief GS beleidsregels d.d. 29 juni 2021 – 58845:

1. Zijn er al in Zeeland onderhandelingen met veehouders als het gaat om salderen?

De provincie is geen onderhandelingspartij voor extern salderen. 
Bedrijven onderhandelen onderling over extern salderen met 
stikstofruimte. Dit leidt dan tot een (civiele) overeenkomst, die als bijlage 
bij de aanvraag voor een vergunning Wet natuurbescherming wordt 
gevoegd. Wanneer de aanvraag wordt ingediend start de 
vergunningprocedure. Op dat moment komen wij pas in beeld. 

2. Heeft de provincie Zeeland een  SDB doelenbank ingesteld en daaraan regionale 
doelen aangekoppeld, en als dit nog niet is gebeurt waarom niet?

In het Zeeuws bestuurlijk overleg Stikstof is de wens geuit een drietal 
doelenbanken in te stellen voor de sectoren haven & industrie, landbouw 
en recreatie en daarbij tevens expliciet invulling te geven aan het 
verbeteren van de biodiversiteit. Op dit moment wordt aan de oprichting 
daarvan gewerkt. Het streven is om eind 2021/begin 2022 de doelenbank 
voor haven & industrie in te stellen. Dat is het eerstvolgende moment dat 
provincies een doelenbank kunnen instellen. De andere volgen op een 
later moment. 
Conform landelijk gemaakte afspraken kunnen Provincies 3-4 keer per 
jaar een doelenbankinstellen. De eerste keer was in juni 2021 tegelijkertijd 
met het vaststellen van de beleidsregels. Er is toen bewust voor gekozen 
op dat moment nog geen doelenbank in te stellen. Op de eerste plaats  
omdat er voor het instellen van een doelenbank stikstofruimte beschikbaar 
moet zijn die als vulling dient en die kon op korte termijn niet gevonden 
worden. Daarnaast is er voor gekozen om te kijken hoe andere Provincies 
invulling geven aan een doelenbank en daarvan te leren. 

3. Er wordt veel gesproken en nagedacht over de stikstof uitstoot van de landbouw , 
maar kijkt de provincie ook naar de uitstoot van bedrijven en is in kaart hoeveel 
stikstof uitstoot daar mee gemoeid is?

Ja, er wordt zeker niet alleen naar de landbouw gekeken maar ook naar 
bedrijven in andere sectoren. 
Gelet op het aandeel van die sectoren in de totale uitstoot als ook ten 
opzichte van de landbouw is hier landelijk gezien echter minder aandacht 
voor. Dat uit zich ook in de financiële middelen die het Rijk beschikbaar 
heeft gesteld om ook in die sectoren de stikstofuitstoot te verlagen. 
De uitstoot van bedrijven in andere sectoren is in beeld. In het kader van 
de stikstofopgave wordt deze uitstoot vertaald naar de neerslag op de 
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verschillende Natura2000 gebieden. Want het doel van de opgave is te 
zorgen dat de stikstofneerslag op de gevoelige natuurgebieden structureel 
daalt. 


